
 

NORDVESTSKOLEN 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  

16. juni 2020 kl: 19.00 - 22.00 – mødet afholdes på TEAMS 

Dagsorden 

 
 

1. Meddelelser  
 
 
Elevrådsrepræsentanter: Ikke tilstede.  
 

 
Medarbejderrepræsentanter:  
 
  
Højene: intet nyt fra siden sidste møde. 
 
 
Lundergård: intet nyt fra siden sidste møde. 
 
 
Bjergby: intet nyt fra siden sidste møde. 
 
 
 
Skolebestyrelsesformanden: intet nyt fra siden sidste møde. 
 

 
 
Ledelsen: intet nyt fra siden sidste møde. 
 

 
 



 
 

2. Covid-19 
- orientering og drøftelse – herunder evt indflydelse på opstarten af næste skoleår. 

Michael fortæller at der pt. opleves en opblusning af Covid-19 i Hjørring. Der er elever, som er testet positiv – i 
den forbindelse hjælper Styrelsen for Patientsikkerhed og krisestaben for Hjørring Kommune os. De har vejledt os 
således at al personale på Højene Skole er ved at blive testet, som et led i den nationale opsporingsstrategi. 
Ligeledes vejleder de os i forhold til hvorvidt klasser skal hjemsendes.  

   
 
 

 
3. Tildelingsmodellen 

            - siden sidst. 
Michael laver et kort rids over hvor arbejdet med tildelingsmodellen står lige nu. Det er til politisk behandling, 
hvorvidt den økonomiske tildeling til klasser med et elevtal på 22 eller derover skal hæves.  Der forventes en 
afklaring i løbet af september måned, det vil få betydning for vores budget 2021.     
Lars fortæller om det forløb han har deltaget i og samarbejdet med Sydøstskolen.  
 

 
 
 

4. Udeområder 
            - hvor langt er vi kommet? 
Der har været indvielse af de nye legepladser på Lundergårdsskolen, naturligvis under alle former for 
hensyntagen til Corona-situationen. Carsten fortæller at eleverne er meget begejstrede for legepladserne og at 
der opstilles en parkour-bane på skolen, som skolen er blevet givet.  

 
 
 

5. Budget 2020 
             -  fortsat drøftelse fra sidste ordinære møde herunder stillingtagen til godkendelse af budgettet. 
Bestyrelsen beslutter ikke at godkende budgettet med den begrundelse at de afventer tildelingsmodellens udfald. 
Det er vedtaget enstemmigt og uden kommentarer.  

 
 

6. Planlægning af næste skoleår 
- orientering om planlægningen af næste skoleår. 

Alle tre skoler er i gang med at planlægge næste skoleår, dvs. få en fagfordeling på plads. Der er medarbejdere 
som forlader os, fx pensioneringer og der er i disse dage ansættelsessamtaler på skolerne. Når ansættelserne er 
på plads, igangsættes fagfordelingen hvorefter skemaerne lægges.  
Det er en kompliceret tid at planlægge et skoleår i, da der endnu ikke er afklaring i forhold til om skolerne skal 
arbejde efter nødundervisningsbekendtgørelsen efter sommerferien.  

 
 

7. Sammenlægning af 2. klasserne til næste skoleår på Højene Skole 
- orientering og drøftelse.  

Michael orienterer om situationen. 
2. årgang har hidtil været på 3 klasser, men da elevtallet kommer ned på 56, næste skoleår, er der kun elever til 2 
klasser. Hvorfor de ifølge vedtægterne skal lægges sammen. Dette har en del forældre reageret på med 
henvendelser til skolen og til medierne. Michael har drøftet sagen med forvaltningen og grundet den nuværende 



ekstraordinære situation, hvor der arbejdes under nødundervisningsbekendtgørelsen, har forvaltningen indvilliget 
i at hjælpe med at finde en løsning, så klasserne kan forblive 3 i næste skoleår.  
Processen og mediebevågenheden drøftes.  

 
 

8. Valg til skolebestyrelsen 
- planlægning af valg 

På bestyrelsesmøde i august eller september vil der blive afholdt et valgmøde, da der mangler 
bestyrelsesmedlemmer. Lars, Rasmus og Michael koordinerer mødet.  
 
 
 

9. Evt. 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
Fraværende: Elevrådsrepræsentanterne.  
 
 

 
 
 
 

 


